
ZÁPISNICA 
z deviateho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Pusté Úľany 

zo dňa 6. 9. 2011 
 

Pozvánka a program : Priložené 
Prítomní : Podľa priloženej prezenčnej listiny 
 
1. Rokovanie deviateho zasadnutia OZ obce Pusté Úľany /ďalej len „zasadnutie“/ otvorila o 18.oo hod. 
starostka obce p. Ing. D. Šimeková, ktorá privítala prítomných a predniesla návrh programu zasadnutia. 
Poslanci OZ schválili program zasadnutia. 
Hlasovania sa zúčastnilo 5 poslancov. Za predložený návrh uznesenia hlasovalo 5 poslanci. 
 
2. Starostka obce určila za zapisovateľa rokovania OZ A. Démutha a za overovateľov zápisnice p. Z. 
Balážovú a p. H. Čambála. 
Hlasovania sa zúčastnilo 5 poslancov. Za predložený návrh uznesenia hlasovalo 5 poslanci. 
 
3. Zástupca starostu obce predniesol kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ. OZ 
zobralo kontrolu plnenia uznesení na vedomie s tým, že plnenie uznesenia č. 31 /2011 trvá naďalej. 
Hlasovania sa zúčastnilo 5 poslancov. Za predložený návrh uznesenia hlasovalo 5 poslanci. 
 
4. OZ prerokovalo a schválilo VZN č. 4/2011 o stravných jednotkách v ZŠ a MŠ. 
Hlasovania sa zúčastnilo 5 poslancov. Za predložený návrh uznesenia hlasovalo 5 poslanci. 
 
5. OZ prerokovalo žiadosti a sťažnosti občanov: p. T. Horákovej, R. Luptáka, D. Žoldoša, občanov 
Spodnej a Pažitnej ulice a p. Z. Polczerovej o stekaní vody na Medovú ulicu, zvýšenej kriminalite, 
spaľovaní odpadu a osadení retardérov. OZ sa zhodlo na potrebe systémového riešenia problémov 
s dažďovou vodou a ako riešenie navrhlo vypracovanie jednotného projektu odvádzania resp. zadržiavania 
dažďových vôd v NSO a prijatie VZN o údržbe a povinnosti tvorby priekop pred domami. Zástupca 
starostu obce informoval občanov o žiadosti OcU na zriadenie OO PZ v našej obci. OZ v súvislosti 
s petíciou občanov poverilo OcU vyzvať jej signatárov, aby vydali súhlas s osadením retardérov pred ich 
domom.  
Hlasovania sa zúčastnilo 5 poslancov. Za hlasovalo 5 poslancov.  
 
6. Ing. Halmeš informoval OZ o nedisciplinovanosti občanov pri prevádzkovaní kompostoviska. 
Starostka obce navrhla kúpiť vlečku a realizovať zber BRO pracovníkmi OcU priamo v obci. OZ 
prerokovalo a na základe § 14 ods. 2, písmeno b) Zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách 
územnej samosprávy schválilo zmenu rozpočtu, ktorou vzrastú celkové výdavky o 2.000 Eur a 
poverilo OcÚ kúpou traktorovej vlečky podľa najlacnejšej z predložených ponúk, najviac však do výšky 
2.000 Eur. 
Hlasovania sa zúčastnilo 5 poslancov. Za hlasovalo 5 poslancov.  
 
7. OZ poverilo OcU riešiť sťažnosť p. D. Žoldoša a p. Polczerovej o nedovolenom spaľovaní BRO 
v zmysle platných právnych predpisov. 
Hlasovania sa zúčastnilo 5 poslancov. Za hlasovalo 5 poslancov.  
 
8. OZ prerokovalo a schválilo zverejnenie návrhu VZN č. 5/2011 o odpadových vodách. 
Hlasovania sa zúčastnilo 5 poslancov. Za hlasovalo 5 poslancov. 
 
9. OZ prerokovalo a schválilo zverejnenie návrhu VZN č. 6/2011 o udržiavaní čistoty a poriadku v obci. 
Hlasovania sa zúčastnilo 5 poslancov. Za hlasovalo 5 poslancov. 
 
10. Starostka obce informovala OZ o žiadosti spol. Felix. s.r.o. na prevádzkovanie herných automatov 
v roku 2012. OZ sa konsenzom dohodlo rozhodovať o nej až v súvislosti s tvorbou rozpočtu na rok 
2012. Starostka obce informovala o zostatkoch na účtoch, podpísaní zmluvy na aktivačné práce do 
31.8.2012, o nedoplatkoch na daniach, o rekonštrukcii soc. zariadení MŠ, mandátnej zmluve s požiarnym 
technikom, o stave rokovaní so Slovak Energy a rokovaní so starostami obcí združených v spoločnom 
stavebnom úrade. Zároveň informovala o skúšaní Led svietidiel VO na Hornom konci, k čomu sa pridal. 
R. Vrbovský a navrhol výmenu žiariviek aj v Novom centre. 
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11. Zástupca starostky obce požiadal OcÚ o riešenie stavu komína na obecnej garáži pri ihrisku.. Z. 
Balážová sa informovala o riešení parkoviska pred Jednotou. Zástupca starostky obce informoval 
o podniknutých krokoch a variantoch riešenia. H. Čambál navrhol vyliatie jám pri Jednote betónom. Ing. 
Halmeš informoval OZ o poruche vodovodu na Lúčnom Dvore. Pán Huňavý požiadal o retardéry, 
opravu Hlbokej ulice a požiadal o bezpečnejšiu premávku obecného traktora po miestnych 
komunikáciách. 
 
13. Starostka obce poďakovala prítomným a ukončila zasadnutie OZ. 
 
V Pustých Úľanoch dňa 6. 9. 2011 

Overovatelia: 
Ing. Drahotína Šimeková       ______________________ 
starostka obce Pusté Úľany                                                                 

______________________ 


